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uio] . M aZOWIec re • d . K ... 0" K I . Sz posie zenia onusji swiaty, u tury I portu,

ktore odbylo silt W dniu 14 wrzesnia 2011 roku

o godzinie 1630 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Arkadiusz Werelich. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi
zalqcznik nr 1 do protokolu; nieobecni: D. Swieczkowska) odczytal proponowany porzqdek
obrad:

1.
2.
3.
4.

5.

C 6.
7.

8.
9.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Zasady dostepnosci miejskich i szkolnych obiekt6w sportowych na terenie Miasta
Marki.
Om6wienie wynik6w egzamin6w w szkolach, kt6rych organem prowadzacym jest
Miasto Marki.
Ocena realizacji letniego wypoczynku dzieci i mlodziezy na terenie Miasta Marki.
Og6lne zalozenia dotyczace rozwoju Mareckiego Towarzystwa Sportowego Marcovia
2000 na rok 2012.
Sprawy rozne,
Zakonczenie posiedzenia.

o

Pkt. 3. Przvjecie wniosk6w W sprawie zmian w porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Zasady dostepnosci miejskich i szkolnych obiektow sportowych na terenie Miasta
Marki.

Na posiedzenie Komisji przybyli Dyrektorzy szkol w Markach m.in.: Pani Ewa Dziewulska
Dyrektor SP nr 3, Pani Elzbieta Piszcz Dyrektor ZS nr 2, Pan Jan Puscian Dyrektor ZS nr 1,
Pani Anna Jusinska Dyrektor SP nr 1, Pani Magdalena Osinska Dyrektor SP nr 4, Pani Ewa
Lubecka Dyrektor SP nr 2.

Przewodniczacy Arkadiusz Werelich udzielil glosu Dyrektorom szkol i zwrocil sie
°przedstawienie szkolnych obiekt6w sportowych i komercyjnego wynajmu tych obiekt6w.

Poszczeg6lni z Dyrektor6w obecni na posiedzeniu Komisji przedstawili obiekty sportowe na
terenie prowadzonych plac6wek.

Utworzyla sie dyskusja w kt6rej udzial wzieli m.in.: Dyrektorzy Szkol w Markach, Radni
m.in Agnieszka Luzynska, Maria Przybysz-Piwko, Radna Danuta Stefaniak, Radny Tadeusz
Sklodowski, Dariusz Pietrucha, Pawel Adamczyk, Michal Jaroch, Burmistrz Janusz
Werczynski.

W dyskusji poruszano nastepujace kwestie: wynajmowania sal gimnastycznych i boisk
odplatnie w godzinach popoludniowych; zwiekszenie liczby godzin korzystania z miejskich
obiekt6w sportowych przez Towarzystwo Sportowe Marcovia.
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Pkt. 5. Omowienie wynikow egzaminow w szkolach, ktorych organem prowadzilcym jest
Miasto Marki.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil srednie wyniki egzaminu koncowego klas 6.

Burmistrz przedstawil wyniki egzaminow koncowych szkol gimnazjalnych w Markach.

Zalacznik nr 2.

W dyskusji udzial wzieli m.m.: Burmistrz Janusz Werczynski, Dyrektor Anna Jusinska,

Dyrektor Ewa Lubecka, Dyrektor Elzbieta Piszcz, Dyrektor Jan Puscian, Dyrektor ZOPO

Andrzej Motyka, radny Tomasz Paciorek.

W dyskusji omawiano m.m. wyniki egzaminow przeprowadzanych w szkolach

podstawowych i gimnazjalnych w Markach.

Pkt. 6. Ocena realizacji letniego wypoczvnku dzieci i mlodzieZv na terenie Miasta Marki.

Na posiedzenie Komisji przybyla Pani Ewa Motyczynska Pelnornocnik ds. rozwiazywania

problernow alkoholowych.

Pani Naczelnik ornowila organizacje letniego wypoczynku dla dzieci i mlodziezy przez Urzad

Miasta Marki, w ramach Gminnego programu profilaktyki; przedstawila jakie srodki sa

przekazywane na ten eel.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: radna Agnieszka Luzynska, radny Dariusz Pietrucha, Pani

Ewa Motyczynska, Burmistrz Janusz Werczynski,

W dyskusji poruszano kwestie zwiazane m.in.: oplatami jakie sa ponoszone przez rodzicow;
oczekiwania rodzicow odnosnie wyjazdow; zapewnienie poparcia inicjatywy ze strony

radnych.

Pkt. 7. Ogolne zaloi:enia dotvczilce rozwoju Mareckiego Towarzystwa Sportowego
o Marcovia 2000 na rok 2012.

Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich udzielil glosu Panu Grzegorzowi

Miechowiczowi Prezesowi Towarzystwa Sportowego Marcovia jak rowniez radnemu Miasta

Marki.

Pan Grzegorz Miechowicz przedstawil cele i dzialania Towarzystwa Marcovia wspomnial

m.in. 0; elementach rozwojowych dotyczacych naboru do druzyn pilkarskich; boiskach, ktore

maja powstac; 0 druzynie pilki recznej kobiet; 0 potrzebie wykonania remontow; zalozeniu

w szkolach klas sportowych.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: radna Maria Przybysz - Piwko, radny Grzegorz Miechowicz,

Burmistrz Janusz Werczynski,

W dyskusji ornowiono dzialalnosc sportowa Marcovi, jak rowniez wspomniano 0 dotacji

z budzetu miasta Marki na dzialalnosc klubu.
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Pkt. 8. Sprawy rozne.

Radny Pawel Pniewski poruszyl m.in.: kwestie zorganizowania boiska przy ulicy
Zygmuntowskiej w Markach; zwrot koszt6w za pobyt dziecka w miejskim przedszkolu w
okreslonej sytuacji; sprawe budowy placu zabaw przy szkole podstawowej nr 1 w Markach;

odniosl sie do pomalowanych pas6w dla pieszych szczeg61nie przy szkole podstawowej nr 1
w Markach; zakonczenia budowy boiska Orlik przy ul. Stawowej w Markach.

Radny Pawel Pniewski zwrocil sie 0 do Burmistrza 0 przedstawienie jak zostala
wydatkowana kwota 35 tys zl, kt6re zostaly zabezpieczone w budzecie z przeznaczeniem na
wydarzenia kulturalne..

Pkt. 9. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 20°0 Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich zamknal posiedzenie
Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu.

o

Protokolowala
Anna Broma

Przewodniczacy Komisji
Arkadiusz Werelich
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